

Dr. Tony B. Watlington Sr., Ed.D.
Superintendent

ថ្ងៃទី ១៨ ខែ វិច្ឆិកា ឆ្នាំ ២០២២

ជូនចំពោះ មាតាបិតា និងក្រុមគ្រួសារទាំងអស់របស់ ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្វីឡាដែលហ្វី:

ខ្ញុំសរសេរលិខិតនេះដើម្បីផ្តល់ព័ត៌មានថ្មីៗអំពីការរីកចម្រើននៃដំណើរការរៀបចំផែនការអភិរក្ស (FPP)។ ដំណើរការរៀបចំផែនការអភិរក្ស ប្រើទិន្នន័យ និងមតិរបស់សហគមន៍ដើម្បីបង្កើតអនុសាសន៍មួយចំនួនដែលនឹងផ្តល់ព័ត៌មានដល់ផែនការជំនាញអភិរក្សរបស់ក្រសួងអប់រំ ហើយទីបំផុតធ្វើឱ្យយើងខិតកាន់តែជិតក្នុងការសម្រេចបាននូវចក្ខុវិស័យរបស់យើងសម្រាប់ក្មេងទាំងអស់ឱ្យមានសិទ្ធិរៀននៅសាលាដ៏អស្ចារ្យ។

ចាប់តាំងពី ដំណើរការរៀបចំផែនការអភិរក្ស បានផ្តើមដំណើរការកាលពីនិទាយរដូវកន្លងទៅនេះ យើងបានធ្វើការវាយតម្លៃកម្រិតសាលាយ៉ាងខ្លាំង បានដឹកនាំដោយអ្នកជំនាញផ្នែកឧស្សាហកម្ម ដែលបានផ្តល់ទិន្នន័យដ៏មានតម្លៃ និងទូលំទូលាយ មកលើអភិរក្សរបស់យើង រួមទាំងស្ថានភាពចំណុះ និងភាពសមរម្យសម្រាប់ការអប់រំ។ លើសពីនេះទៀត នៅរដូវក្តៅនេះ យើងបានមានការសន្ទនានៅក្នុងសហគមន៍ចំនួនប្រាំបួនដង ដែលសមាជិកនៃសហគមន៍សាលារបស់យើងបានស្វែងយល់បន្ថែមអំពី ដំណើរការរៀបចំផែនការអភិរក្ស បានមើលទិន្នន័យវាយតម្លៃ និងផ្តល់មតិអំពីអ្វីដែលក្រសួងអប់រំគួរតែយកមកពិចារណា នៅពេលធ្វើការសម្រេចចិត្តអំពីអភិរក្សទាំងនោះ។


ឥឡូវនេះយើងបានឈានដល់ចំណុចដ៏សំខាន់មួយ។ ជាផ្នែកនៃការផ្លាស់ប្តូររបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំបានប្តេជ្ញាចិត្តក្នុងការចាប់ផ្តើមផែនការយុទ្ធសាស្ត្រថ្មីទូទាំងក្រសួងអប់រំ នៅនិទាយរដូវ ឆ្នាំ ២០២៣ - ដែលជាពេលវេលាដើមសម្រាប់ផែនការជំនាញអភិរក្ស។

ដោយសារតែផែនការជំនាញអភិរក្សនឹងត្រូវស្របគ្នាជាមួយផែនការយុទ្ធសាស្ត្រទូទាំងក្រសួងអប់រំ ដើម្បីធានាថាសាលា និងអភិរក្សទាំងអស់ត្រូវតាមចក្ខុវិស័យសម្រាប់ការសិក្សា និងបរិយាកាសសិក្សាដែលមានគុណភាពខ្ពស់ យើងនឹងផ្អាក ដំណើរការរៀបចំផែនការអភិរក្ស រហូតដល់ផែនការយុទ្ធសាស្ត្រថ្មីខិតជិតដល់ទីបញ្ចប់។

ខ្ញុំដឹងថា នេះអាចជាការខកចិត្តសម្រាប់អ្នកដែលរំពឹងថានឹងទទួលបានព័ត៌មានលម្អិតបន្ថែមទៀតអំពីផែនការអភិរក្សរបស់យើង។ ទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ ខ្ញុំជឿថា យើងទាំងអស់គ្នាអាចយល់ស្របលើសារៈសំខាន់នៃការធ្វើឱ្យត្រូវ ហើយការធ្វើឱ្យត្រូវ តម្រូវឱ្យមានការផ្តោតអារម្មណ៍រួមគ្នា ការសម្រេចចិត្តដែលប្រកបដោយការគិតគូរ និងពេលវេលាបន្ថែមបន្តិចទៀត។

ខ្ញុំចង់បញ្ជាក់ឱ្យច្បាស់ថា យើងនឹងបន្តឈានទៅមុខជាមួយនឹងគម្រោងកែតម្រូវដើមទុន និងបរិស្ថាន ជាច្រើន ដែលកំពុងដំណើរការ ឬផែនការអភិរក្សទូទាំងក្រសួង។ ការផ្អាកបណ្តោះអាសន្ននេះផ្តល់ឱ្យយើងនូវឱកាសដើម្បីធានាបាននូវការស្របគ្នាយ៉ាងស្អិតរមួលរវាងផែនការយុទ្ធសាស្ត្រទូទាំងក្រសួង និងផែនការជំនាញអភិរក្ស។

យើងខ្ញុំសមរម្យចំពោះការយល់ចិត្ត ការអត់ធ្មត់ និងភាពជាដៃគូ ជុំវិញកំរិតផ្តួចផ្តើមដ៏ស្មុគស្មាញនេះ។ លោកអ្នកអាចតាមដានវឌ្ឍនភាព និងស្វែងយល់បន្ថែមអំពី ដំណើរការរៀបចំផែនការអភិរក្ស ដោយមើលគេហទំព័រ philasd.org/facilitiesplanning។

ដោយសេចក្តីស្មោះស្ម័គ្រ


Tony B. Watlington Sr., Ed.D.
អគ្គនាយកក្រសួងអប់រំ
ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណែវ